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Beredningsförslag

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta:

1. Godkänna avrapportering av fas 1 investeringsprojekt Simhall.

2. Lägga till avrapportering fas 1 som underlag till investeringsprojekt Simhall och 
investeringsbudgeten. 

3. Överlåta till kultur- och tekniknämnden att teckna kontrakt för fas 2 efter att 
investeringsbudgeten har beslutats i kommunfullmäktige i november.

____

Mot beredningsförslaget reserverar sig Tony Andersson (M), Robert Thunfors (T), Björn Hellquist (L), 
Niklas Edén (C) och Ulf Lindholm (SD) till förmån för eget förslag.
____

Ärende
Kommunens befintliga simhall är en av landets äldsta simhallar. Sedan tidigare har 
kommunfullmäktige beslutat att genomföra ett projekt där en ny simhall byggs i Timrå och den 
gamla stängs. NCC har upphandlats som entreprenör för projektet av kultur- och 
teknikförvaltningen. Projektet är uppdelat i två faser. Fas 1 innehåller bland annat framtagande av 
programhandling, bygglovshandlingar, driftkalkyl för färdigt badhus och riktpris för fas 2. I samband 
med fas 2 tecknas ett kontrakt för själva genomförandet och byggnationen av simhallen som baseras 
på det framtagna riktpriset. Under fas 1 har också vatten och avlopp dragits om för att möjliggöra 
den nya simhallen. Fjärrvärmen byggs också om i området som förberedelse för den nya simhallen.

Kultur- och tekniknämnden beslutade 191022 ställa sig bakom förvaltningens förslag och föreslå 
kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta godkänna avrapportering av fas 1 
investeringsprojekt Simhall, lägga till avrapportering fas 1 som underlag till investeringsprojekt 
Simhall och investeringsbudgeten samt att överlåta till kultur- och tekniknämnden att teckna 
kontrakt för fas 2 efter att investeringsbudgeten har beslutats i kommunfullmäktige i november.

Ärendets behandling i sammanträdet
Tony Andersson (M) föreslår bifalla punkt 1. Ändra punkt 2 till: Lägga avrapportering fas 1 som 
underlag till investeringsprojekt Simhall men att vi skickar ärendet vidare till kommande 
budgetberedning år 2021. Avslå punkten 3. Robert Thunfors (T), Björn Hellquist (L), Niklas Edén (C) 
och Ulf Lindholm (SD) ansluter sig till Tony Anderssons (M) förslag.

Mari Eliasson (S) och Anna-Lena Fjellström (S) föreslår bifall till kultur- och tekniknämndens förslag.

Ordförande ställer de båda förslagen mot varandra och konstaterar att kommunstyrelsen beslutar 
föreslå kommunfullmäktige besluta enligt Mari Eliasson (S) och Anna-Lena Fjellströms (S) förslag att 
bifalla kultur- och tekniknämndens förslag.



Votering begärs
Ordföranden ställer följande propositionsordning som godkänns: Den som bifaller Mari Eliasson (S) 
och Anna-Lena Fjellströms (S) förslag att bifalla kultur- och tekniknämndens förslag röstar Ja och den 
som avslår röstar Nej.

Vid omröstningen avges 6 Ja röster och 5 Nej röster. Ordförande konstaterar därmed att 
kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta enligt Mari Eliasson (S) och Anna-
Lena Fjellströms (S) förslag att bifalla kultur- och tekniknämndens förslag.
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